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platformlarında
bizi takip edebilirsiniz;

@AnkaraPostası

Polatlı, 30 Ağustos Zafer Bayramı'nın 101. yıl dönümünü milli birlik ruhuyla kutlamaya hazırlanıyor. 30 Ağustos Zafer
Bayramında Polatlı'da çelenk sunma törenleri ve tebrikat programı gerçekleştirilecek.

30 AĞUSTOS ZAFERİ TÖRENLE KUTLANACAK

Başkomutan Mustafa Kemal Atatürk'ün
önderliğinde, 1922 yılında gerçekleşen
Başkomutanlık Meydan Muharebesi'nin

kazanılmasının ardından Türk ordusunun
zaferi, milletin tarihindeki en önemli anlardan
biri olarak yerini aldı. Her yıl olduğu gibi, bu
yıl da Türkiye genelinde bir dizi etkinlik ve

törenle anılan zafer, ulusal gururun en yüksek
noktalarından biri olarak yaşanacak. Bu

kapsamda Polatlı'da ise tören programları
gerçekleştirilecek.

HABERİN DEVAMI 3. SAYFADA

POLATLI BELEDİYESİ ASFALTLAMA ÇALIŞMALARINA
İSTİKLAL MAHALLESİNDE HIZLA DEVAM EDİYOR
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AYKUT KAYA

BAŞARISIZLIKTAN
NEMALANAN
BİR TOPLUM

YAZISI 3. SAYFADA

POLATLI'DAKİ MEVSİMLİK
İŞÇİLERE HİJYEN HİZMETİ

HABERİ 7. SAYFADA
GELENEKSEL SÜNNET
ŞÖLENİ 7 EYLÜL'DE
Polatlı Belediyesi tarafından düzenlenen

Geleneksel Sünnet Şöleni, 7 Eylül Perşembe
günü saat 19.30'da Üçpınar İki Alyans Düğün

Salonu'nda gerçekleştirilecek.
HABERİN DEVAMI 5. SAYFADA
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Polatlı Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğü Ekipleri İstiklal
Mahalle'sinde bulunan
cadde ve sokaklarda
asfaltlama çalışmalarına
devam ediyor. 2023 Yılı
Asfalt Sezonu'nu hızlı açan
Polatlı Belediyesi ekipleri
şehrin dört bir yanında
sorumluluk alanında
bulunan yolları sıcak
asfaltla buluşturmayı
sürdürüyor.
Gazi, Kurtuluş, Zafer,
Mehmet Akif ve Şehitlik
Mahallelerinde birçok
noktada asfaltlama
çalışmalarını tamamlayan
Polatlı Belediyesi Ekipleri
İstiklal mahallesinde
sorumluluk alanında
bulunan cadde ve sokakları
asfaltla buluşturularak
parkları yenileme ile birlikte
daha yeşil ve modern bir
görünüme kavuşturuyor.
Polatlı Belediyesi ekipleri
tarafından yaz başından bu
yana haftalık olarak
uygulanan program
dahilinde asfaltlama
çalışmalarının yanı sıra
şehrin birçok noktasında
kaldırım yenileme, bakım ve
onarım çalışmaları da
sürüyor. Polatlı Belediyesi

7/24 gerçekleştirdiği yol
yapım çalışmalarıyla
sorumluluk alanında
bulunan cadde ve
sokaklarda asfaltlanmadık
alan bırakmamak için tüm
mahallelerde yolları
yenilemeye devam ediyor.

EŞ ZAMANLI ASFALT-
LAMA VE KALDIRIM

YENİLEME ÇALIŞMALA-
RIMIZI SÜRDÜRÜYORUZ

Polatlı Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğü'nden konuya
ilişkin yapılan açıklamada;
“Yolunuz hep açık olsun
parolasıyla açtığımız asfalt
sezonumuz kapsamında
çalışmalarımız İstiklal
Mahallemizde hızla devam
ediyor. Gece gündüz
demeden yoğun öğlen
sıcaklarına rağmen tüm
sorumluluk alanlarımızda eş
zamanlı asfaltlama ve
kaldırım yenileme
çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. Verdiğimiz
geçici rahatsızlıktan dolayı
tüm hemşehrilerimizden,
esnaflarımızdan özür diliyor;
yapımını tamamladığımız
yolların şehrimize hayırlı,
uğurlu olmasını temenni
ediyoruz.” Cümlelerine yer
verildi.

POLATLI BELEDİYESİ ASFALTLAMA ÇALIŞMALARINA
İSTİKLAL MAHALLESİNDE HIZLA DEVAM EDİYOR

Ali Rıza Ovacık
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AYKUT KAYA
Yazının başlığını çok ilginç

bulabilirsiniz.

Bunu uzun yıllardır çalışmanın ve

gözlemlerimin karşılığında attım.

Bizim toplumumuzda herhangi bir kişi

bir yerlere seçilmiş veya atamalı olarak

gelmiş veya yeni bir işyeri açmışsa tüm

toplum olarak seyrederiz; Acaba başarılı

olacak mı?!

Asıl hedef başarısız olması…

Bunun günümüzde birçok örneğini

sıralamak mümkün.

Siyasette ilçe başkanı kesinlikle

başarılı olmasın diye çalışan parti içi

muhalefet oluşur.

Neden başkan başarısız olsun!!!

Partilerde beklentisi  olanlar, şayet ilçe

başkanı ile arası yoksa ve bazı hedefleri

varsa parti içi keskin bir muhalefet ile

başkanı başarısız göstermek için

mücadele eder. Bunu yaparken partisini

ve davasını çok sevdiği için yaptığını

anlatarak kendini haklı çıkartmaya

çalışırlar.

Bunu aslında sadece bir örnek olarak

sundum. Bunun örneklerini çoğaltmak

mümkün.  Hiç beğenmediğin cami dernek

başkanlığı, apartman ya da site yönetim

başkanlığı gibi birçok örnek verebiliriz.

Hadi bunlar yaşanan ve yaşandığı yeri

temsilen küçük örnekler.

Aslında en tehlikelisi; Şehrin büyümesi

ve  gelişmesi için engel olmaya çalışan

tiplerdir.

Böylelerinden korkun!

Bizler öyle bir toplumuz ki, iyilere tu

kaka, kötüler ise baş tacı…

Seçilen insanları, seçilmiş oldukları

görevlerinde nerede olursa olsun

destekleyelim.

Sahip çıkalım çünkü hedefte Polatlı

vardır.

Tabi yanlış yapanlara da karşılarına

dikilerek yanlış yaptıklarını yüzlerine

konuşarak, arkadan kuyu kazmadan,

fesatlık, hasetlik yapmadan söyleyelim.

Bedeli ne olursa olsun, başkalarının

başarısızlığı sizin yaşam umudunuz

olmasın…

BAŞARISIZLIKTAN
NEMALANAN
BİR TOPLUM

Ankara Büyükşehir Beledi-
yesi, 30 Ağustos Zafer
Bayramı'nın 101. yıl dönü-
münde birbirinden renkli
konserler düzenliyor. Bu
sene Zafer Haftası kutlama-
ları kapsamında gerçekleşti-
rilen konserlere ev sahipliği
yapan Atatürk Orman Çiftliği
Doğal Yaşam ve Atatürk
Çocukları Parkı'nda ünlü
rock grubu Duman, Başken-
tin dört bir yanından gelen
on binlerce Başkentliyi
coşturdu. Ankara
büyükşehir Belediyesinin
vizyon projeleri arasında yer
alan Atatürk Orman Çiftliği

Doğal Yaşam ve Atatürk
Çocukları Parkı'nda 29
Ağustos Salı günü ise Lvbel
C5-Cakal hayranlarıyla
buluşacak. Ata mirasına
sahip çıkan Ankara Büyük-
şehir Belediyesi, parkın
birinci etabının resmi açılı-
şını ise 30 Ağustos'ta ger-
çekleştirilecek. Açılış töreni
ve Büyük Zaferin 101. yıldö-
nümünde sevilen sanatçı
Yalın sahne alacak.
Ankaralılar, Türkiye A Milli
Voleybol Takımının Belçika
ile oynadığı CEV Kadınlar
Avrupa Voleybol Şampiyo-
nası maçını kurulan dev

ekranda izledikten sonra
sahneye çıkan Duman gru-
bun seslendirdiği şarkılara
hep bir ağızdan eşlik etti.
Atatürk Orman Çiftliği Doğal
Yaşam ve Atatürk Çocukları
Parkı'nda gerçekleşen
konserlere katılmak isteyen
Ankaralılar için EGO Genel
Müdürlüğü, 16.00-20.30
saatleri arasında Kızılay
Zafer Çarşısı önünden
konser alanına, 21.30-24.00
saatleri arasında ise konser
alanından Kızılay Zafer
Çarşısı'na ring seferleri
düzenliyor.

HABER MERKEZİ

30 AĞUSTOS ZAFER BAYRAMI COŞKUSU DUMAN İLE BAŞLADI

Polatlı, 30 Ağustos Zafer
Bayramı'nın 101. yıl
dönümünü milli birlik ruhuyla
kutlamaya hazırlanıyor. 30
Ağustos Zafer Bayramında
Polatlı'da çelenk sunma
törenleri ve tebrikat programı
gerçekleştirilecek.
Başkomutan Mustafa Kemal
Atatürk'ün önderliğinde, 1922
yılında gerçekleşen
Başkomutanlık Meydan
Muharebesi'nin kazanılmasının
ardından Türk ordusunun
zaferi, milletin tarihindeki en
önemli anlardan biri olarak
yerini aldı.
Her yıl olduğu gibi, bu yıl da

Türkiye genelinde bir dizi
etkinlik ve törenle anılan zafer,
ulusal gururun en yüksek
noktalarından biri olarak
yaşanacak. Bu kapsamda
Polatlı'da ise tören programları
gerçekleştirilecek.
CUMHURİYET MEYDANINDA

VE ŞEHİTLİKTE ÇELENK
SUNULACAK

Kutlama programı, 30 Ağustos
Çarşamba günü saat 09.00'da
Cumhuriyet Meydanı'nda
başlayacak.
Cumhuriyet Meydanı'nda
Çelenk sunumuyla başlayacak
olan program, saygı duruşu ve
ardından İstiklal Marşı'nın

eşliğinde devam ederken
Bayrak göndere çekilecek.
Sonrasında günün anlam ve
önemini belirten konuşma
yapılacak ve Cumhuriyet
Meydanı'ndaki tören sona
erecek.

ŞEHİTLİK ANITI ZİYARET
EDİLECEK

Cumhuriyet Meydanı'ndaki
törenin ardından saat 09.30'da
Şehitlik Anıtı ziyaret edilecek.
Şehitlik Anıtı'nda öncelikle
çelenk sunulacak, ardından
saygı duruşu ve İstiklal Marşı
okunarak Bayrak göndere
çekilecek.
Sonrasında ise Polatlı İlçe

Müftülüğü tarafından Kuran-ı
Kerim Tilaveti ve dua edilecek.
Şehitlik Defteri'nin
imzalanmasıyla birlikte Şehitlik
Anıtı ziyareti sora erecek.

KUTLAMA PROGRAMI
TEBRİKAT İLE SONA

ERECEK
Daha sonra saat 10.00'da
Kaymakamlık makamında, ilçe
protokolü ve halk
bayramlaşması yapılacak.
Tebrikat programına protokol
sırasına göre kamu kuruluşları
yöneticileri, siyasi parti ve sivil
toplum kuruluşları temsilcileri
katılacak.

ALİ RIZA OVACIK

30 AĞUSTOS ZAFERİ TÖRENLE KUTLANACAK
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Ziyaretçi trafiklerini
ölçümlemek için Basın
İlan Kurumu tarafından
geliştirilen BİK Analitik
yazılımından elde edilen
veriler haber siteleri ile
paylaşıldı. Ölçüm verileri,
1 Ekim 2023 tarihi
itibarıyla resmi ilan
dağıtımında esas
alınacak.
İnternet haber sitelerinin
resmi ilan yayımlama hakkı
kazanabilmeleri ile bu
hakkın sürekliliğinin
sağlanmasındaki ölçütlerin
başında gelen ziyaretçi
trafik bilgilerinin tespitinde
yerli ölçüm sisteminin
kullanılması çalışmalarında
önemli bir aşama daha
tamamlandı.
Geçtiğimiz şubat ayında
çalışmalarına başlanan ve
haziran ayında ilk veri
akışının alındığı BİK Analitik
ölçüm sistemi, temmuz ayı
boyunca gerçekleştirilen
çok yönlü kontrol ve
güvenilirlik testlerinden
başarıyla geçti. 1 Ağustos
2023 tarihinden itibaren
Kurum görev alanındaki tüm
internet haber sitelerini 7/24
esasına bağlı olarak
kesintisiz takip ederek elde
ettiği verileri ilgili birim
müdürlükleri ekranlarına
yansıtan BİK Analitik, anlık
raporlama kabiliyeti
sayesinde 1 Ekim 2023
tarihine kadar haber
sitelerinin eksiklerini

tamamlamalarında önemli
bir rol üstlenecek.
İlk etapta 50 haber sitesi
üzerinde gerçekleştirilen
testlerin ardından temmuz
ayından itibaren Kurum
görev alanındaki bekleme
süresindekiler hariç 398
sitenin ziyaretçi trafiği
ölçümlenerek kayıt altına
alındı. Günlük tekil ziyaretçi,
aylık ortalama tekil ziyaretçi,
yurt içi – yurt dışı ziyaretçi
ve sayfa görüntülenme
sayıları ile ortalama sayfada
kalma sürelerine ilişkin
veriler, bugün itibarıyla İlan
Bilgi Sistemi (İLANBİS)
üzerinden haber siteleriyle
paylaşıldı. Bilgi paylaşımı,
haber sitelerinin Basın İlan
Kurumu'nun referans
alacağı ölçütleri önceden
öğrenmeleri ve Kurumun
kriterlerine uyum
sağlamaları açısından
rehber niteliğinde olacak.

ÖLÇÜMLEMEDE HANGİ
METRİKLER DİKKATE

ALINIYOR?
BİK Analitik
ölçümlemelerinde Resmi
İlan ve Reklam
Yönetmeliği'nde belirtilen
hükümler esas alınıyor.
Buna göre, tekil ziyaretçi
sayılarının kategori ve
göstergelere göre en az
yüzde 15'inin doğrudan
gelen ziyaretçilerden
oluşması gerekiyor. Günlük
ortalama sayfada kalma
süresi 1., 2., 3., 4. ve 5.

Kategorilerde yer alan
internet haber siteleri için en
az 1 dakika, Genel
Kategorideki siteler için ise
en az 2 dakika olarak
belirlendi.
Genel Kategori hariç
ziyaretçi trafik bilgilerinde
yurt içi kaynaklı olanlar
dikkate alınıyor. Genel
Kategoride yer alan internet
haber sitelerinin yurt dışı
kaynaklı trafiklerinin ise
yüzde 5'i analize dahil
ediliyor.
Öte yandan ziyaretçi trafik
bilgilerinde manipülasyon
yapıldığına ilişkin kanaat
oluşması halinde haber
sitesine dair tüm veriler
detaylı incelemeye alınıyor.
BİK ANALİTİK VERİLERİ

İLAN DAĞITIMINDA
REFERANS ALINACAK

Resmi İlan ve Reklam
Yönetmeliği, Kurum
tarafından metrikleri
belirlenen ve ziyaretçi trafik
bilgilerini toplayan ölçüm
aracının kullanılmasını
zorunlu kılıyor. İnternet
haber siteleri, mevzuatın
genel hükümlerinin yanı sıra
bulunduğu kategoride
aranan şartları, ziyaretçi
trafiği başta olmak üzere
asgari düzeyde
karşılamaları halinde ancak
resmi ilan ve reklam
yayımlama hakkından
yararlanabiliyor. Bu amaca
yönelik geliştirilen BİK
Analitik, internet haber

sitelerinin trafik
yükümlülüklerini sağlayıp
sağlamadıklarına yönelik
veri analizleri yapıyor ve
haber sitelerinin kesintisiz
olarak denetlenmelerine
imkan sağlıyor.
Kurum, internet mecrasına
yönelik geliştirilen farklı
ölçüm sistemlerinin hiçbir
surette dikkate
alınmayacağını daha önce
kamuoyuyla paylaşmıştı.
Diğer taraftan Resmi İlan ve
Reklam Yönetmeliği'ne göre

gazetelere ait internet haber
siteleri, 30 Eylül 2023
tarihine kadar asgari trafik
şartından muaf tutulurken,
deprem bölgesindeki 10 ilde
yayın yapan internet haber
siteleri için bu süre 31 Aralık
2023 tarihine kadar
uzatılmıştı.

NİTELİKLİ HABER
SİTELERİNİN HAKLARI

KORUNACAK
Basın İlan Kurumu Genel
Müdürü Cavit Erkılınç,
büyük özveriyle yürütülen

dijital altyapı çalışmaları ve
geliştirilen BİK Analitik
yazılımıyla nitelikli
gazetecilik yapan internet
haber sitelerinin haklarının
korunacağını ifade etti.
Erkılınç, “Basında dijital
dönüşümün sağlıklı bir
şekilde gerçekleşmesi
amacıyla Kurum olarak
üzerimize düşeni yaptık.
Gazeteciliğin dijital mecrada
sağlıklı bir şekilde
yürütülebilmesi bağlamında
gerek mevzuat
düzenlemeleri, gerekse
teknik geliştirmeler
anlamında önemli bir
süreçten geçiyoruz. İnternet
haber sitelerimize
hazırlıklarını yapabilmeleri
için makul süreler tanındı.
Şimdi ise internet
sitelerimizden elde ettiğimiz
verilere dair bilgi
paylaşımına başlamış
bulunuyoruz. En çok
önemsediğimiz konuların
başında haber sitelerinin
trafik verileri geliyor.
Mevzuatla ortaya
koyduğumuz ölçütlerin tek
amacı mesleki niteliğin
yükseltilmesini sağlamaya
yönelikti. Bunu da
denetlemenin en güvenilir
yolu site trafiklerini
ölçümlemeden geçiyor.
Dolayısıyla BİK Analitik
nitelikli gazeteciliğin en
büyük güvencesi olacak”
dedi.

HABER MERKEZİ

1 EKİM'DE YENİ DÖNEM BAŞLIYOR



ELEMAN ARANIYOR
Temelli’de bulunan fabrikamıza;
Plastik thermoform üretiminde

yetiştirilmek üzere,
vasıflı vasıfsız,

askerliğini tamamlamış 5 (beş) Bay
eleman alınacaktır.

Yemek+Servis mevcuttur.

İLETİŞİM
0507 528 78 92
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Polatlı Belediyesi tarafından
düzenlenen Geleneksel
Sünnet Şöleni, 7 Eylül
Perşembe günü saat
19.30'da Üçpınar İki Alyans
Düğün Salonu'nda
gerçekleştirilecek.
Polatlı Belediyesi tarafından
düzenlenen Geleneksek
Sünnet Şöleni, bu yıl 13
Eylül Sakarya Zaferi
Kutlamaları Haftası'nda
düzenlenecek. Polatlılı
vatandaşlara sosyal
belediyecilik anlayışıyla
birçok alanda hizmeti
götüren Polatlı Belediyesi, 7
Eylül Perşembe günü saat
19.30'da Üçpınar İki Alyans

Düğün Salonu'nda
Geleneksel Sünnet
Şöleni'ni gerçekleştirecek.
Uzman doktorlar tarafından
ücretsiz olarak sünnet
edilen 0-12 yaş aralığındaki
çocuklar ve aileleri, 7 Eylül
Perşembe günü eğlenceye
doyacak. Üçpınar İki Alyans
Düğün Salonu'nda
gerçekleştirilecek olan
Geleneksel Sünnet
Şöleni'nde kına gecesi ve
konser düzenlenecek.
Yapılacak birbirinden
eğlenceli etkinlerin yanı sıra
sünnet olan çocuklara
sürpriz hediyeler
dağıtılacak.

GELENEKSEL SÜNNET ŞÖLENİ 7 EYLÜL'DE

Ali Rıza Ovacık

Tarım ve Orman Bakanlığı,
Devlet Su İşleri (DSİ) Genel
Müdürlüğü'nde
gerçekleştirilen 2023 Yılı
Tarımsal Üretici Temsilcileri
İstişare Toplantısı,
Cumhurbaşkanı Yardımcısı
Cevdet Yılmaz'ın
başkanlığında yapıldı.
Toplantıda, Tarım ve Orman
Bakanı İbrahim Yumaklı ve
tarım sektörü temsilcileri
de yer aldı.
Toplantının ardından
açıklama yapan Yılmaz,
Türkiye'nin üç yıllık
politikasını içerecek Orta
Vadeli Program (OVP)
hazırlıkları kapsamında tarım
sektörünün fikir ve
önceliklerine büyük önem
verdiklerini söyledi.
Yılmaz, her alanda olduğu
gibi tarımda da belirsizliklerin
azaltılması ve öngörülebilir-
liğin artırılması gerektiğini dile
getirerek, sektörün stratejik
bir konu olduğunu, milli
güvenliği de ilgilendirdiğini
kaydetti.

TARIMDA
SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK

Makro ekonomi ve enflasyon-
da yaşanan hareketlilik, mak-
ro istikrar, gelir dağılımı ve
sosyal adalet bakımından
gıda ve tarımın çok kıymetli
bir alan olduğunu vurgulayan

Yılmaz, planlı, sürdürülebilir
ve yerli üretimin
geliştirilmesini gerektiğini
söyledi. Yılmaz, "Tarımda
sürdürülebilirlik, bugünkü
nesil ile gelecek nesil
arasındaki adalet açısından
da çok kıymetli. Sosyal adalet
dediğimiz hadise, bir taraftan
bugünkü nesil içindeki adaleti
ifade ediyor bir taraftan da
bugünkü nesil ile gelecek
nesiller arasındaki adaleti ge-
rektiriyor. Dolayısıyla sürdü-
rülebilir bir tarımsal üretim
son derece kıymetli ve her-
kesin üzerinde durduğu bir
konu. Bu da uzun vadeli ba-
kış açılarını gerektiriyor. Bu
anlamda sürdürülebilir bir ya-
pıyı sağlamada, girdi maliyet-
lerinden fiyat dengelerine,
sözleşmeli üretime varıncaya
kadar birçok konunun tartışıl-
dığını ifade edebilirim." diye
konuştu. Sürdürülebilirlik,
verimlilik, kayıtlılık, kalite ve
sektöre yatırımın son derece
kıymetli başlıklar olduğuna
dikkati çeken Yılmaz, şunları
kaydetti: "Sağlıklı besleneme-
yen insanların, sağlıklı olması
beklenemez. Hayvan sağlığı,
bitki sağlığı ve insan sağlığı
birbiriyle ilişkili. Bu çerçevede
yapılması gerekenler arasın-
da, aşı ve ilaç konuları gün-
demimize geldi. İlaç konusun-
da ülkemizin artık belli bir
yere geldiğini, kendine yeter
halde olduğunu, daha fazla
AR-GE, ruhsatlandırma gibi
çalışmalarla, ihracatla güç-
lenmesi gerektiği üzerinde
duruldu. Bir taraftan da aşı
konusunda, kendi aşılarımızı
üretme meselesi tartışıldı.

Kanatlılar başta olmak üzere,
belli alanlarda kendi aşıları-
mızı geliştirme noktasında,
Tarım ve Orman Bakanlığı-
mız ile Strateji ve Bütçe Baş-
kanlığının birlikte bir çalışma
yapma iradesi ifade edildi.
Sektörün beklentisine dönük,
bu anlamda önemli bir inisi-
yatifin önümüzdeki günlerde
ortaya konacağını ifade ede-
biliriz. Her alanda olduğu gibi,
tarım alanında da araştırma
geliştirmenin son derece
önemli olduğunu, teknolojinin
ve takibinin son derece
önemli olduğunu bu vesileyle
bir kez daha görmüş olduk.
Diğer taraftan kayıt dışılıkla
mücadele konusu, tarımdaki
istihdamın kayıtlı bir şekilde
yapılması başta olmak üzere
kayıt dışılıkla mücadele ve
tarımsal istatistiklerimizin
kalitesini artırma, yine
tarımda envanter çalışmaları
gerçekleştirme konuları
gündemimizi yine işgal etti.
Bu çerçevede, 'ölçemediğimiz
şeyi yönetemeyiz' anlayışının
altının çizilmesi gerekiyor."
TARIMDAKİ GENÇ NÜFUS

Genç nüfusun tarım alanına
daha fazla girmesi, kadınların
da bu alanda daha fazla aktif
olmasının önemi üzerinde
durulduğunu aktaran Yılmaz,
kayıtlı, sigortalı ve eğitimli bir
şekilde gençlerin bu sürece
dâhil olmasının tarımdaki
kalite ve verimliliğinin artması
bakımından da son derece
kıymetli olduğunu kaydetti.
Yılmaz, "Kent, köy, şehir
ayrımının ötesinde, özellikle
şehirlerin çeperlerinde şehirle
ulaşım, iletişim açısından son

derece entegre alanlarda,
genç nüfusun hem şehir ha-
yatının sosyal ortamını yaşa-
ması hem de tarım sektörü
içinde girişimci ve üretici ol-
ması gayet mümkün, bunu
sağladığımız zaman genç nü-
fusun çok daha güçlü bir şe-
kilde tarımda yerini alacağını
düşünüyorum." dedi.
"ESAS OLAN, ÜRETİCİYLE

TÜKETİCİ ARASINDAKİ
MESAFEYİ DARALTMAK"

Özellikle sertifikalı tohum ve
ruhsatlandırma konularının
daha da ileriye taşınmasını
gerektiğini aktaran Yılmaz,
Türkiye'nin ihracatçı konu-
munun daha fazla pekiştiril-
mesi gerektiğini ifade etti.
"Esas olan, üreticiyle tüketici
arasındaki mesafeyi daralt-
mak, aracılık ve girdi maliye-
tlerini düşürmek." diyen Yıl-
maz, tarımda, kamu ve özel
sektörün lisanslı depolama
kapasitesinin daha fazla
geliştirilmesi gerektiğini hatır-
lattı. Cevdet Yılmaz, konuş-
masının sonunda, toplam ka-
mu yatırımları içinde, sulama-
ya daha fazla önem ve önce-
lik vereceklerini bildirerek,
"Türkiye Yüzyılı, aynı zaman-
da tarımda da yeni hamlele-
rin, yeni mesafelerin yüzyılı
olacaktır. Halkımızın sağlıklı,
güvenli, kaliteli bir şekilde
beslenmesinde, uygun mali-
yetlerle beslenmesinde, ülke-
mizin bu konularda daha faz-
la döviz kazanmasında, gelir
elde etmesinde de bütün bu
tartışmaların, fikirlerin mutla-
ka kıymetli katkıları olacaktır
diye düşünüyorum."değerlen-
dirmesinde bulundu.

YILMAZ: ESAS OLAN, ÜRETİCİYLE TÜKETİCİ ARASINDAKİ MESAFEYİ
DARALTMAK, ARACILIK VE GİRDİ MALİYETLERİNİ DÜŞÜRMEK

MERKEZİ
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TZOB Genel Başkanı
Bayraktar, üreticilerimizin
girdi maliyetlerinin
yüksekliği, sektörün
yapısal sorunları ve
üreticilerimizin açıklanan
mısır fiyatına göstermiş
olduğu tepkiyi gündeme
taşıdı.
Türkiye Ziraat Odaları Birliği
(TZOB) Genel Başkanı
Şemsi Bayraktar, Ankara'da
DSİ Toplantı Salonu'nda
yapılan 2023 Yılı Tarımsal
Üretici Temsilcileri İstişare
Toplantısı'na katıldı.
2023 Yılı Tarımsal Üretici
Temsilcileri İstişare
Toplantısı'na
Cumhurbaşkanı Yardımcısı
Cevdet Yılmaz, Tarım ve
Orman Bakanı İbrahim
Yumaklı, Bakan Yardımcıları
Ahmet Bağcı ve Ahmet
Gümen ile tarımsal üretici
temsilcileri katıldı.
Sektörün tüm paydaşlarının
görüş bildirdiği toplantı da
Türkiye Ziraat Odaları Birliği
Genel Başkanı Şemsi
Bayraktar, sektörün önemli
konularını gündeme taşıdı.

“CİDDİ BİR GIDA
MİLLİYETÇİLİĞİ

YAŞANIYOR”
Bayraktar, “Cumhurbaşkanı
Yardımcımız Sayın Cevdet
Yılmaz'ın da ifade ettiği gibi
tarım sektörü stratejik bir
sektördür, pandemi ve iklim
krizinde bunu gördük. Ciddi
bir gıda milliyetçiliği
yaşanıyor. Bazı ülkeler
önemli ürünlerini
stoklamaya devam ediyor.

Özellikle yeterlilik oranları
düşük olan ürünlerde
stratejik ürünlerde
kendimize yeterli hale
gelmemiz lazım. Üretim
projeksiyonlarını buna göre
yapmamız gerekiyor.
Dünyada böyle bir gıda krizi
bekleniyor. Biz de Akdeniz
havzasındayız ve
kuraklıktan biz de
etkilenmeye devam
edeceğiz. Paranız olsa dahi
gıda alamayacağımız
günler gelecek” dedi.
Bayraktar'ın
konuşmasından öne çıkan
başlıklar ise şöyle;

“ÜLKEMİZDE 2001
YILINDAN BERİ TARIM

ENVANTERİ SAYIMI
YAPILMADI”

“Sağlıklı tarım politikalarının
geliştirilebilmesi, planlama
yapmak için üretim

projeksiyonlarının ortaya
konması için bir tarım
envanterine ihtiyacımız var.
Biz 755 Ziraat Odamızla
böyle bir çalışmaya katkı
sağlamak için hazırız.
Tarım sayımı en son 2001
yılında yapıldı. FAO bizden
bunu 10 yılda bir istiyor.
Fakat 2001 yılından beri de
bunu yapamadık.
Çiftçilerimizin çok yüksek
maliyetlerle üretim yaptığını
kabul etmemiz lazım. Bizler
dışa bağlı üretim yapıyoruz.
Tabii girdi maliyetleri de
fevkalade artıyor. Dışa
bağımlı üretim
üreticilerimize ciddi manada
bir maliyet yüklüyor.
Çiftçilerimiz borçlanarak
üretim yapıyor. Mayıs
ayında 407 milyar olan
çiftçilerimizin borcu Haziran
rakamlarına baktığımızda

474 milyara kadar çıkıyor.
Bu tabii kamu ve diğer
bankalara olan borçlardır.
Çiftçimiz yüksek faizlerle
borçlanıyor. Bu da ciddi
manada bir maliyet getiriyor.
Çiftçilerimiz para kazanırsa
borçlanması çok büyük bir
sorun arz etmez. Para
kazanamadığı noktada aşırı
borçlanması sorundur, buna
dikkat çekmek isterim.
İklim değişikliğinin getirdiği
çok büyük bir maliyet var.
Yapısal sorunların getirdiği
çok büyük bir maliyet var.
İşletmelerimiz küçük, 61
dekar. 1 parsel olsa biz
buna razıyız. 10 parselin
üzerinde.
Türkiye Ziraat Odaları
Birliği'nin gündeme getirdiği
bir konuydu çok şükür.
Bizim de talebimizle değişti.
Ama çok geç kaldık. 1929

yılından beri arazileri
parçalaya parçalaya
maalesef devam ediyoruz.
Arazi toplulaştırması için
Bakanlığımızın yaptığı
çalışmaları çok
önemsiyoruz.”

“MUHAKKAK SURETLE
SULAMA RANDIMANINI

ATTIRMAMIZ LAZIM”
Sulamayı önemli bir yapısal
sorun olarak görüyoruz.
Sulama alanlarının yüzde
48 randımanlı olması kabul
edilebilir değil. Muhakkak
suretle sulama randımanını
attırmamız lazım. Suyu
kaynağından üreticiye
ulaştırıncaya kadar kayıplar
veriyoruz. Barajların
bitirilmesi, sulamanın kapalı
olması ve rehabilite
edilmesi önemlidir.
Bir de çok önemli gördüğüm
bir şeyi söyleyeyim. Basınçlı
sulama halen yüzde 32'de.
Üreticimiz muhakkak
basınçlı sulamayla
buluşturmamız lazım.
Yüzeysel sulama yani vahşi
sulamadan kaçmamız
lazım.
Son olarak sürdürülebilir
üretim en düşük maliyetli
üretimdir. Sürdürülebilir
üretim noktasında olmamız
lazım. Onun için zaman
zaman üzülerek ifade
ediyorum. Enflasyonu
önleme adına veya tedbir
alma adına üretici
fiyatlarının baskılanması
orta ve uzun vadede
enflasyona olumlu katkı
yapmadığı gibi hem üreticiyi

hem tüketiciyi hem
ekonomiyi fevkalade
olumsuz etkiliyor.
Örnek vermem gerekirse
zaman zaman süt
sektöründe bunu yaşıyoruz.
3-5 yılda bir milyonlarca
hayvanımızı kesiyoruz.
Milyonlarca hayvanı
dışarıdan yüksek
maliyetlerle getiriyoruz.
İçeride arz talep dengesini
bozduğumuz için fiyatlar
yükseliyor. Bundan üretici
de tüketici de ekonomide
zarar görüyor.
Yine besi hayvancılığında
da ahırları boşaltıyoruz,
dışarıdan getiriyoruz.
Üreticimiz de tüketicimizde
çok olumsuz etkileniyor. Bir
de son olarak şunu
söyleyeyim. Özellikle hasat
dönemindeki yapılan
ithalatlar üretime fevkalade
zarar veriyor, sürdürülebilir
üretimi maalesef engelliyor.
Bu manada sürdürülebilir
üretim en düşük maliyetli
üretimdir.”

“MISIRA DESTEK
VERİLMESİ GEREKİYOR”
“Yapısal sorunlar belli,
bunları belirttik ama önemli
bir konu var mısır, mısır,
mısır… Üreticilerimizden
ciddi bir şekilde hem bizlere
hem de siyasilere baskı var.
Mısır fiyatının revize
edilmesini istiyorlar. Mısıra
muhakkak destek verilmesi
gerekiyor. Bu konuda bir
destek bekliyorum. Bu
toplantının hayırlara vesile
olmasını diliyorum.”

“ÇİFTÇİLERİMİZ ÇOK YÜKSEK MALİYETLERLE ÜRETİM YAPIYOR”
MERKEZİ

Başta deprem
bölgesindeki kırtasiyeci
esnafı olmak üzere
yaşanan felaketten dolayı
kırtasiyeci esnafının
beklenen işi yapamadığını
ifade eden TESK Genel
Başkanı Bendevi
Palandöken, “Daha
pandeminin yaraları
sarılmadan 11 ilimizi vuran
deprem nedeniyle eğitim
öğretime ara verilmesi ve
uzaktan eğitime geçilmesi
nedeni ile kırtasiyeci
esnafımız beklenen işi
yapamadı. Başta
kırtasiyeci esnafımız olmak
üzere eğitim sektörüne
doğrudan ve dolaylı yoldan
hizmet veren tüm esnaf ve
sanatkarımız, 11 Eylül'de
yeni eğitim-öğretim
sezonunun başlamasını
iple çekiyor. 2023-2024
eğitim öğretim sezonunda
okul öncesi, ilkokul,
ortaokul ve lise
seviyelerinde yaklaşık 18
milyon öğrenci ile 8
milyonu aşkın üniversite
öğrencisi okula

başlayacak. Bu yıl okul
alışverişlerinden ortalama
70-80 milyar TL ciro
bekleniyor” dedi.

“KIRTASİYECİ,
SERVİSÇİ, KANTİNCİ

ESNAFI EĞİTİM
SEZONUNU BEKLİYOR”
Kırtasiyeci esnafı başta
olmak üzere eğitim
sektörüne hizmet veren
tüm esnaf ve sanatkârın
okulların açılmasını dört
gözle beklediğini belirten
Türkiye Esnaf ve
Sanatkarları
Konfederasyonu (TESK)
Genel Başkanı Bendevi
Palandöken, “Okulların
açılmasıyla birlikte başta
kırtasiyeci esnafımız olmak
üzere, servisçi, kantinci,
okul kıyafeti satan
konfeksiyoncu esnafımız,
ayakkabıcı, çantacı, terzi,
lokanta ve pastacı, berber-
kuaför, taksici, dolmuşçu
gibi eğitim sektörüne
hizmet veren esnafımız
piyasada büyük bir
hareketlilik bekliyor. Bir
öğrencinin okula

başlaması için kırtasiye
alışverişleri, önlükler,
beslenme çantaları, suluk,
ayakkabı gibi okul araç ve
gereçleri, temizlik ürünleri,
ulaşım maliyetleri, yiyecek-
içecek giderleri gibi tüm
harcamalar için ortalama
70-80 milyar TL harcama
yapılıyor. Bu da piyasanın
hareketlenmesi ve
esnafımızın iş yapabilmesi
açısından çok önemli”
şeklinde konuştu.

“KIRTASİYE
ÜRÜNLERİNDE 'CE'
BELGESİNE DİKKAT

EDİLMELİ”
Okulların açılmasına çok
kısa bir süre kala bazı
işletmelerin sezonluk
kırtasiye ürünleri satmaya
başladığına dikkati çeken
Palandöken, “Bu yıl
yükselen fiyatlarla birlikte
özellikle kırtasiye
sektöründe ucuz ama
kanserojen ve ağır metal
oranı yüksek ürünler
fırsatçılar tarafından
sezonluk olarak piyasaya
sürülebilir. Bunun

yaşanmaması için
Perakende Yasası
güncellenerek herkes
kendi işini yapmalı. Çünkü
en güvenli malzemeler
sezonluk satıcılarda değil
mahallenin kırtasiyeci
esnafında bulunur.
Kırtasiye malzemesi
alınırken sezonluk olarak
Uzak Doğu ülkelerinden
getirilen ürünlere itibar
edilmemeli. Rengarenk ve
süslü kırtasiye
malzemelerinin dış
görünüşüne
aldanılmamalı. Tüm
kırtasiye malzemelerinde
yer alan logolarda AB
kalite işareti olan 'CE'
belgesi mutlaka olmalı,
ürünlerin yanma, zararlı
maddelerden korunma vb.
gibi kimyasal testlerden
geçtiği kontrol edilmeli.
Vatandaşlarımız bu
dönemde doğru ve
güvenilir adres olan
kırtasiyeci esnafımızdan
gönül rahatlığıyla alışveriş
yapabilir” diye konuştu.

HABER MERKEZİ

PALANDÖKEN: HERKES KENDİ İŞİNİ YAPMALI
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TEVFİK EMRE EFE
SİNEM KOPAR

- BEHRAM CANPOLAT
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Toplum sağlığının korunması
amacıyla çalışmalarını
sürdüren Ankara Büyükşehir
Belediyesi, Polatlı ve
Beypazarı'nda çadırlarda ve
kendilerine tahsis edilen
yerlerde aileleriyle birlikte
yaşamlarını sürdüren
mevsimlik tarım işçilerine,
içinde kişisel bakım ve
temizlik ürünleri bulunan
hijyen kitleri dağıttı. Mobil
Duş Araçları ile çadırda
konaklayan tarım işçilerinin
duş alması sağlanırken,
Belediye iştiraklerinden
BelPlas AŞ ise, işçilerin
yaşamlarını sürdürdüğü
bölgelerde ilaçlama
çalışması yapıyor.

MOBİL DUŞ ARACI
MEVSİMLİK İŞÇİLERİN

HİZMETİNDE
Ankara Büyükşehir
Belediyesi toplum sağlığının
korunmasına destek olmak
amacıyla çalışmalarına hız
kesmeden devam ediyor.
Sağlık İşleri Daire
Başkanlığı, Polatlı ve
Beypazarı Ziraat Odası iş
birliğiyle Polatlı ve
Beypazarı'nda konaklayan
mevsimlik tarım işçilerine
hijyen hizmetinde bulunuyor.
Daha önce deprem
bölgelerinde de kullanılarak

yaşamsal öneme sahip olan
kişisel temizlik konusunda
kritik bir açığı kapayan
Ankara Büyükşehir
Belediyesinin Mobil Duş
Araçları, mevsimlik işçilerin
de hizmetine sunuldu.
Kullanım ömrünün dolması
nedeniyle atıl duruma düşen

otobüslerden dönüştürülen
mobil duş araçlarının içinde
duş kabinleri, lavabo,
şampuan ve sabun
bulunuyor.
Ankara Büyükşehir
Belediyesine vermiş olduğu
desteklerden dolayı teşekkür
eden Polatlı Sarıoba

Mahalle Muhtarı Hakan
Güngör de, ''Ankara
Büyükşehir Belediyesi bize
her zaman yardım ediyor
ilaçlama konusu olsun,
hijyen konusu olsun ASKİ'de
su sıkıntılarımızı çözüyor
emeği geçen herkese
teşekkür ediyorum'' ifadesini

kullandı.
MEVSİMLİK İŞÇİLERE

DESTEK SÜRECEK
Sağlık İşleri Daire
Başkanlığına bağlı ekipler
Beypazarı Tacettin
Mahallesi'nde mevsimlik
işçilerin kurduğu çadır
bölgesini de ziyaret etti.

Bölgede vektörlere karşı
kapsamlı ilaçlama çalışması
gerçekleştirilirken, ekipler bu
bölgede de mevsimlik tarım
işçilerine içinde sıvı sabun,
şampuan, diş macunu gibi
kişisel temizlik ürünlerinin
bulunduğu hijyen kitlerinden
dağıttı.
Türkiye'nin çeşitli
bölgelerinden Ankara'ya
gelerek kurdukları çadırlarda
kalabalık aileler olarak
yaşayan tarım işçilerine
sağlanan yardımları sürekli
hale getireceklerini
vurgulayan Sağlık İşleri
Daire Başkanlığı İş Sağlığı
ve Güvenliği Şube Müdürü
Mustafa Can, “Ankara'da
bulunan tarım işçilerimize
yönelik hijyen kiti dağıtımı,
mobil duş hizmeti ve
ilaçlama hizmetiyle ilgili
başlattığımız projeler
kapsamında Ankara'nın
farklı lokasyonlarında
bulunan mevsimlik tarım
işçilerine ziyaretlerde
bulunuyoruz. Mevsimlik
tarım işçilerimizi daha iyi
şartlarda misafir edebilmek
için onların barınma
merkezlerini daha iyi hale
getirmek için projelerimizi
sürdüreceğiz” diye konuştu.

BEHRAM CANPOLAT

POLATLI'DAKİ MEVSİMLİK İŞÇİLERE HİJYEN HİZMETİ
Polatlı Sarıoba Mahallesinde bulunan mevsimlik tarım işçileri yerleşkesinde, Ankara

Büyükşehir Belediyesince mobil duş, ilaçlama ve çeşitli hijyen çalışmaları gerçekleştirildi.
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